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Benvolgudes i benvolguts,

És curiós pensar que fa ja gairebé quatre anys entràvem en aquest edifi ci per 

primera vegada amb ganes de començar la que ha estat, sense cap mena de dubte, 

una de les etapes més emocionants i importants de les nostres vides. Han estat 

anys d’esforç i de dedicació constant, durant els quals hem crescut i ens hem 

anat transformant en les persones que avui som: graduats en economia i empresa 

compromesos a donar resposta als grans problemes de l’avui i del demà. 

És un honor tant per a la Marina com per a mi mateix parlar en representació 

de la cinquena promoció del grau en International Business Economics. Ha estat 

una sort poder compartir aquest viatge amb tots vosaltres i, la veritat, és que ens 

hem de felicitar perquè hem estat capaços de crear una classe en què hem tingut 

l’oportunitat de treure el millor de nosaltres mateixos. Avui és el nostre dia, el 

dia de la nostra graduació. I és per això que volem començar donant les gràcies 

a les nostres famílies. Sense elles res de tot això seria possible. Us expressem, 

per tant, el nostre més sincer agraïment per l’educació rebuda i el vostre suport 

incondicional, que ens han permès arribar fi ns aquí. Gràcies de tot cor. 

Així mateix, volem fer menció especial als nostres professors, per la seva paciència 

i dedicació, per la voluntat de compartir amb nosaltres la seva experiència i 

coneixement i per ajudar-nos a guiar la carrera professional que estem a punt de 

començar. Fem extensiva aquesta menció a tota la comunitat que fa possible que 

aquesta facultat encapçali, any rere any, tots els rànquings de referència, i és que 

ens sentim profundament orgullosos d’haver triat aquesta institució per cursar 

els nostres estudis universitaris. 

I ara, què? Comencem una nova etapa, i amb ella una oportunitat per defi nir 

la nostra vida a partir d’ara. Ens trobem en un moment crucial en el terreny 

personal; però, al mateix temps, és també un moment molt emocionant de cara 

a la defi nició del nostre futur com a professionals. Sincerament, ara arriba el 

millor; ara arriba el moment de descobrir i de triar quin és el camí que volem 

seguir, i no n’hi ha cap de millor ni de pitjor, no n’hi ha cap de preestablert; 

simplement existeix el de cadascú. Alguns de nosaltres començarem a treballar 

en una gran corporació, o farem un màster, o crearem una start-up. L’important 

no és tant què farem o què deixarem de fer, sinó el camí que anirem seguint per 

arribar als objectius fi nals que ens marquem. Ara és el moment d’esforçar-se de 



valent i començar a perseguir els somnis que tenim, allò que creiem que ens pot 

fer feliços de veritat. 

El món està canviant políticament, econòmica i social, i depèn de nosaltres 

aportar-hi el nostre petit granet de sorra i esdevenir peces clau en aquest procés 

de canvi. Tant de bo, d’aquí a uns anys, quan mirem enrere, puguem sentir l’orgull 

del que hem aconseguit, com a generació; però, potser, més important, com a 

ciutadans d’un món cada vegada més interconnectat i divers. Un món on les 

distàncies són cada vegada més curtes i les oportunitats, més grans. 

És l’hora de sortir i de demostrar que estem preparats amb escreix per marcar i 

dirigir aquests canvis. 

L’enhorabona i molta sort en les noves aventures que comencem.


